
Møtereferat FAU  
Dato: 30.01.23 
Sted: Veksthuset  

Tilstede: Martha Kristin Gaptjern, Line Lysne Kolsrud, Ida Amalie Nielsen, May Kristin Leversby 
Buøen, Morten Andre` Ness, Line Sandbæk Hansen Og Celine Sandbæk Buøen 

Fraværende: Maria Abd, Inger Iren Listøen Halstensen og Najah Hane Kadan  
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Bekymring rundt dagens skolebuss situasjon 

- Flere foreldre er bekymret rundt skolebuss situasjonen som er pr.dd.   
- Foreldre etterlyser info rundt taxi for buss situasjonen, de vet ikke tidspunkt for når taxien 

kommer om morgenen eller når de kommer hjem fra skolen. Det har vært flere barn som 
har måtte vente på skolen til taxien har kjørt andre barn hjem, da det ikke har vært plass til 
de i taxien.  

- Flere ganger har også den ene skolebussen måtte kjøre begge rutene og eventuelt kjøre 
noen få barn hjem pga det ikke har vært plass i taxiene. 

- De etterlyser en plan over taxi og busskjøring.  

FAU har vært i kontakt med Flå skole ang situasjonen og at foreldrene ønsker mer info rundt dette 
på Visma appen.  

 

Referat  

- Det ble tatt opp på møte at FAU kunne tenkt seg og hatt en egen FAU side inne på Flå 
kommune sin side, hvor vi kunne legge ut referater fra møter og eventuelle ting vi driver 
med.  

 

 

 

 

FAU Postkasse  



- Vi ble enige i gruppa at det var lurt med en FAU postkasse som kunne henge på skolen, ved 
siden av skolepostkassa, og at vi kunne ha en eventuell posthylle nedpå service kontoret.  
Det ble også nevnt E-post og forskjellige hjemmesider.  

- Tanken rundt postkassen er at foreldre og eventuelt elever kan komme og legge saker, 
ønsker, ris og ros i den.  også Anonymt. Det skal bli enklere og komme med forslag for alle. 

Arrangementer  

- Vi drøftet rundt forskjellige arrangementer som hadde vært morsomt og få til fast på skolen, 
Juleavslutning, påskefest, sommeravslutning og kickoff (bli kjent). Vi var inne på forskjellige 
ting som hadde vært morsomt rundt disse arrangementene.  

- Påskefest/ påskeeggjakt/rebus, hvor det blir eventuelt servert kake og saft / kvikklunsj og 
appelsin. Påskeeggjakt er at barn og foreldre samles for å gå på påskeegg jakt.  

- Kanskje få til en fin sommeravslutning?  
- Kickoff fest (ved skolestart) er en hyggelig samling hvor vi skal bli godt kjent med hverandre 

og skolen.  
- Juleavslutning går som vanlig 
- Samarbeid med FAU til Barnehagen + mot?  
- Nye tradisjoner?  
- Lage et budsjett for hva vi tror vi kommer til å bruke på forskjellige arrangementer.   

SFO og skole Gratis prinsipp  

- Alt som skjer på SFO og skole skal være gratis, det betyr alle arrangementer, aktiviteter og 
ingen salg rundt ting barna har laget.   

Økonomi  

- Gruppa ble enig om at vi ikke trengte org.nr. På dette tidspunktet da vi skal prøve å søke på 
de tingene vi kan først uten.  Det blir så mye å holde kontroll på for andre som skal ta over 
økonomibiten til et senere FAU, pluss at akkurat nå er det ikke behov for det. Men vi kan 
evaluere det på et senere tidspunkt hvis det er behov for dette.  

Klima  

- Flere elever og lærere klager på dårlig inneklima på skolen. Dette gjelder særlig dagens 5, 7 
og 8 klasserommet.  

- Vi har vært i møte med rektor ang dette og sendt noen forespørsler på om det er noe galt 
med det nye lufteanlegget, men det skal være helt i orden.  

- Nå har det blitt spurt om skolen kan foreta en muggsopp test 

Møte med kommunen 

- Med tanke på gratis prinsippet, ønsker vi et møte med kommunen, ordfører. For å drøfte 
mulighetene med henne.   

- Hvis vi skulle fått til å ha sommeravslutning på for eksempel Bjørneparken, så må dette også 
tas opp med ordfører.  

- FAU har mange ideer, dette er ideer som hadde vært fint og tatt opp med kommunen.  

Elevrådet:  

- En liste over hvem som sitter i Elevrådet 
- Be inn elevrådet til FAU møte, før eventuelt SU/ SMU og årsmøte?  


